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Vă mulțumim pentru disponibilitatea de a 
participa și de a vă implica activ în desfășurarea primei 
dezbateri publice asupra proiectelor planurilor-cadru, 
organizată la București în data de 11 februarie 2025.     
A fost un efort considerabil pe care-l apreciem și 
pentru care ne exprimăm recunoștința.  

 
Nutrim speranța ca toți invitații și participanții, 

indiferent de grupul-țintă pe care îl reprezintă, 
prezenți fizic sau online, să fi perceput contextul ca pe 
unul în care s-au oferit clarificări și s-a permis, în limita 
timpului alocat, exprimarea punctelor de vedere 
constructive, precum și că unele neajunsuri, inerente 
pentru timpul alocat organizării, au fost neintenționate 
și ne vor permite ca, în viitor, să le evităm.   

 
Așa cum s-a menționat și în cadrul dezbaterii, 

este momentul trecerii de la semnalarea unor situații 
particulare, utile pentru o serie de îmbunătățiri 
punctuale, spre o abordare integrată, coagulată, care 
să permită ca propunerile formulate să se raporteze la 
direcțiile și principiile care au fundamentat proiectele 
planurilor-cadru și care să reprezinte soluții potrivite 
dimensiunii complexe a întregului construct.  

 
Rămânem parteneri ai unui dialog constructiv, 

generator de soluții. 

 
Cu deosebită considerație, 
 
 
Echipa CNPEE 
 
Centrul Național de 
Politici și Evaluare în 
Educație 

 
Echipa ISMB 
 
Inspectoratul Școlar al 
Municipiului București 

 
# consultare@rocnee.ro 

mailto:consultare@rocnee.ro

